
  Skriftlig reservation 2022-03-01 
   

Ärende 23, Gruppbostadplatser inom LSS  

Vi Socialdemokrater anser att det är av största vikt att våra LSS bostäder finns kvar i kommunaldrift. 

Det skapar en trygghet att veta att det är kommunen som driver verksamheten och inte har något 

vinstsyfte. Vi yrkade därför på att det skulle börja projektering för 2 gruppboenden med 6 platser i 

varje i kommunal regi. Vi yrkade också avslag på att det skulle upphandlas 6 platser i privat regi. 
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